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БЕОГРАД- Прва сам јавно проговорила да се киднапованим и несталим Србима узимају
органи, што је могло живота да ме кошта, али нисам имала подршку тадашњег српског
руководства, јер је у то време то била табу тема, рекла је Рада Трајковић за Политику.

  

"Имала сам о томе сазнања, јер ми је један пријатељ из међународне заједнице о томе
причао. Али никакву подршку нисам имала од Србије, а још мање од представника
међународне заједнице", рекла је Трајковић.

  

Она је рекла да је у време мандата када је на на челу цивилне мисије УН био Бразилац
Серђо де Мело, који је касније страдао у мировној мисији у Багдаду, било највише
отетих, киднапованих и страдалих Срба на Косову и Метохији.

  

Трајковић је подсетила да о томе, у својој књизи "Лов" говори Карла дел Понте.

  

(Политика)
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